
Protokół z posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta Wisła                                                   

w dniu 26 stycznia 2021 roku 

 
Posiedzenie odbyło się w formie hybrydowej z udziałem Burmistrz Miasta Tomasza Bujoka 
oraz Sekretarza Miasta Sylwestra Foltyna 

W posiedzeniu wzięli  udział: Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, 
Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej 
Szalbót, Bronisław Szalbót,  Sławomir Wantulok,  Mirosław Wójcik 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.  
 
Przewodniczący Rady Miasta poprosił o przyjęcie protokołu z dnia 15 grudnia 2002 roku, który 
został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
2. Przyjęcie MPZP dla obszaru miasta Wisła w rejonie ul. Kiczerowskiej  
 
Projekt uchwały omówił projektant planu  Pan Adam Nowak. Poinformował, że zmiany 
dotyczą zlikwidowania drogi wewnętrznej, minimalnie zmieniane parametry zabudowy, gdzie  
zabudowa będzie o pół metra niższa, niż zakładał poprzedni plan.  Radni zadawali pytania. 
Dłuższa część rozmowy, którą wywiązał Radny Stanisław Cieślar dotyczyła  drogi dojazdowej 
do lasu, która przebiega przez tereny objęte zmianą planu. Zastanawiano się czy mieszkańcy, 
którzy korzystali z tej drogi nie zostaną pokrzywdzeni. Stwierdzono, że podczas  wyłożenia 
planu do publicznej dyskusji nikt nie zgłosił uwag do planu i przystąpiono do głosowania
  
 
Głosowano w sprawie:  
Przyjęcie MPZP dla obszaru miasta Wisła w rejonie ul. Kiczerowskiej.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1  
 
 
3. zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła  
 
Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta. Poinformował, że jedyną podstawową zmianą jest 
aktualizacja zadania - nabywanie urządzeń kanalizacyjnych (przesunięcie na kolejne lata
  
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1  
 
4. zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2021  



 
Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta. Poinformował, że wszystkie zmiany się bilansują i 
omówił proponowane zmiany.    
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2021 .  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1  
 
 
5. Zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku w 
sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej  
 
Projekt uchwały omówił skarbnik Miasta .  
 
Głosowano w sprawie:  
zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku w 
sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej .  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1  
 
 
6. w sprawie zmiany Statutu Wiślańskiego Centrum Kultury 

 
Projekt uchwały omówił Sekretarz Sylwester Foltyn  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zmiany Statutu Wiślańskiego Centrum Kultury.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1  
 
 
7. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat 
 
Projekt uchwały omówił Burmistrz. Poinformował, że dzierżawa dotyczy terenu za torami przy 
skoczni.  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 



własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1  
 
 
8. w sprawie określenia kryteriów oraz dokumentów, które będą brane pod uwagę na drugim 
etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych w 
szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wisła  
 
Projekt uchwały omówił Sekretarz. Powiedział, że  jest to uchwała przygotowana  na wypadek 
utworzenia oddziału przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Centrum . 
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie określenia kryteriów oraz dokumentów, które będą brane pod uwagę na drugim 
etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych w 
szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wisła.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1  
 
 
9. w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Miasta Wisła na rok 2022 
środków stanowiących fundusz sołecki  
 
Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta.   
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Miasta Wisła na rok 2022 
środków stanowiących fundusz sołecki.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1  
 
 
10. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/510/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 2018 
r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i 
niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości jej pobrania i wykorzystania  
 
Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta.  

Głosowano w sprawie:  
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/510/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 2018 r. 
w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i 
niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości jej pobrania i wykorzystania.   



 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1  
 
 
11. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok  
Wyniki głosowania  
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1  
 
 
12. w sprawie udzielenia odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 11 grudnia 2020 roku 
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie udzielenia odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 11 grudnia 2020 roku.   
 
Wyniki głosowania  
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1  
 
 
 
13. Sprawy bieżące. 

1. W sprawach bieżących w pierwszej kolejności poruszono temat odpadów 
komunalnych. Skarbnik poinformował, że  z przeprowadzonych obserwacji i porównań  
ilości odebranych śmieci wynika konieczność zwiększenia stawki za odbiór odpadów. 
Przykładowo w styczniu  2019 i 2020  roku firma odebrała od mieszkańców około 50 
ton odpadów a w styczniu tego roku odbiór jest na poziomie prawie 150 ton-  
trzykrotnie więcej. Skarbnik powiedział, że obecnie gmina płaci od tony i dlatego 
wykonawcy usługi nie zależy na tym, żeby śmieci było jak najmniej. Oznajmił, że będą 
przeprowadzane kontrole segregacji śmieci na posesjach na których obserwuje się 
duży wzrost śmieci zmieszanych.  Radni zgodnie zauważyli, że największe koszty 
generuje popiół i trawa i dlatego powinno się zachęcać mieszkańców do 
kompostowania poprzez  udzielenia ulg tym którzy będą to wykonywać.  

2. Następnie Skarbnik omówił proponowaną pomoc z budżetu Państwa  i z budżetu 
Województwa Śląskiego na zwalczanie negatywnych skutków Covid-19.  
Poinformował, że Gmina może otrzymać pomoc z tych dwóch źródeł, pod warunkiem 
udzielenia  ulg przedsiębiorcom. Pomoc z budżetu Państwa jest w wysokości 80% 
utraconych dochodów z podatku od nieruchomości, a  termin na złożenie wniosku 
upływa  12 lutego. Nie ma jeszcze wytycznych do tego wniosku, nie wiadomo jak go 
rozliczyć. Pomoc ta musi być przeznaczona tylko na wydatki inwestycyjne, a obecnie 
największym problemem jest finansowanie wydatków bieżących.  Z Urzędu 
Marszałkowskiego można otrzymać pomoc w wysokości do 2mln złotych, i wniosek 
należy złożyć do dnia 5 lutego. Rozliczenie z Urzędem Marszałkowskim jest dużo 
prostsze.  Następnie Skarbnik omówił projekt uchwały zmieniającą  uchwałę  w sprawie 



podatku od nieruchomości. Powiedział, że proponuje się  zwolnienie wszystkich  grup 
przedsiębiorców wykorzystujących budowle w działalności gospodarczej których 
płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 
konsekwencji ekonomicznych z powodu Covid-19. Wykluczamy z tej grupy 
przedsiębiorców przesyłowych. Skarbnik powiedział, że może być tak, że nikt nie 
skorzysta z tego zwolnienia, a jest to najlepszy moment na uporządkowanie  spraw 
związanych z nieopodatkowanymi budowlami takimi jak: parkingi, place zabaw, 
baseny. Następnie Burmistrz powiedział, że bardzo długo i intensywnie wraz ze 
Skarbnikiem i Sekretarzem analizowali wszystkie możliwości zwolnień. Do sesji będą 
pracować ciągle  nad projektem tej uchwały żeby maksymalnie uprościć procedury a z 
drugiej strony tak aby wszystko było zgodnie z zaleceniami    tarczy. Nie wiadomo  jakie 
będą skutki podjęcia tej uchwały ale trzeba to zrobić. Następnie Burmistrz powiedział, 
że prosi o pomysły i spostrzeżenia, ale z drugiej strony nie ma czasu, gdyż zbliża się 
termin wymiaru podatku.  Po długiej debacie przystąpiono do głosowania:  11 „za”, 1 
„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

3. Przewodniczący Janusz Podżorski poprosił Burmistrza o naprawienie nieświecących 
lamp na Jonidle. 

4. Przewodniczący Janusz Podżorski poprosił przewodniczących komisji o przesyłanie 
sprawozdań z działalności komisji najpóźniej do poniedziałku przed sesją. 

5. Radna Alicja Pilch poprosiła Burmistrza o odśnieżenie ścieżki edukacyjnej w Czarnym, 
na co Burmistrz odparł, że w pierwszej kolejności są odśnieżane drogi i chodniki.  
Następnie Radna  zapytała dlaczego drogi nie zostały  odśnieżone z rana.  Burmistrz 
odparł, że jest cięcie kosztów i drogi będą odśnieżane tylko po obfitych opadach 
śniegu.  

6. Na koniec Przewodniczący Rady poinformował, że sesja odbędzie się online i zakończył 
posiedzenie komisji.  

Protokołowała:                                                                                  Przewodniczący Rady Miasta: 

  


